
Pöytäkirja 18/2024

Aalto-yliopiston Arkkitehtikilta ry

Hallituksen kokous 18/2024, 23.4.2024, klo 17:00.

Paikka: K102, Otakaari 1 A, 02150 Espoo

Paikalla:

Puheenjohtaja Kasper Luoma

Yhteisövastaava Aino Roiha

Sihteeri Kerttu Kontinaho

Tiedottaja Boglarka Veres

Rahastonhoitaja Emilia Tattari

Hupimestari Ida Korhonen

Hupimestari Minttu Niinivuori

Fuksikapteeni 2024-2025 Eliel Kytömäki

Fuksikapteeni 2024-2025 Mirka Pellikka

Kansainvälisyyskapteeni 2024-2025 Anni-Emilia Helin

Opintovastaava Antero Heino

Tilava Majava Ronja Karvonen

Yrityssuhdevastaava Matleena Sirviö

1. Kokouksen avaaminen
Puheenjohtaja avaa kokouksen ajassa 17:00.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Kokous todetaan lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen kokouksen työjärjestykseksi
Esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta
Esitys: Pöytäkirjantarkastajiksi valitaan Ida Korhonen
ja Anni-Emilia Helin.
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Päätös: Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Matleena
Sirviö ja Ronja Karvonen.

5. Ilmoitusasiat ja posti
5.1. Posti

Hallitus käy läpi saapuneen postin.

Ei saapunutta postia.

5.2. Hallituksen jäsenten kuulumiskierros
Hallituksen jäsenet kertovat kuulumisensa.

Ida Korhonen saapuu ajassa 17:06.

Sitsikilpailuissa kylmä. Rentoa meininkiä.
Aaltosnäppääjän kämppis saanut ihailuja, Wappu
aloitettu, synteesistä selvitty, putki katkennut, darra,
väsymys, kandidaatintutkielma palautettu.

Hallitus antaa aplodit puheenjohtajalle.

5.3. Muut ilmoitusasiat
Hallitus käy läpi muut ilmoitusasiat.

Hallitus luo AK-logon Pikselibottiin.

6. Sektorit
Hallitus ottaa tiedoksi sektoreiden asiat ja päättää
mahdollisista sektoreiden toimintaan liittyvistä
asioista.

6.1. Hallintosektori
6.1.1. Ilmoitusasiat

Puheenjohtaja:
Kilta saanut palautetta vapaamuotoisen ja riehakkaan
hauskanpidon vähäisyydestä killan toiminnassa.
Perustetaan Arkkitehtikillan VetoEliittiClubi eli AVEC
korjaamaan tätä puutetta killassa.

Anni-Emilia Helin saapuu ajassa 17:18.

Edustettu Pohjoismaiden ja Baltian arkkitehtikoulujen
johtajien kokoontumisessa.

Antero Heino saapuu ajassa 17:24.
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Hallituksen Wapun aikataulua hahmoteltu.

Rahastonhoitaja:
Orakselle lähetetty Foundation lasku. SAFAn
opiskelijavastaavalle lähetetty viestiä maksamattomasta
tukirahasta. Rahaston kanssa tavattu.

6.1.2. Päätösasiat
Perustettiin hallituksen toimesta Arkkitehtikillan
VetoEliittiClubi eli AVEC.

6.2. Yhteisösektori
6.2.1. Ilmoitusasiat

Yhteisövastaava:

AK osallistui maanantaina Alvarin aukiolla pidettäviin
sitsikilpailuihin näyttävällä satuhäät -teemalla
keväisessä räntäsateessa, kuten kesähäihin kuuluu.

Lisäksi maanantaina matkattiin Wappumestareiden
järjestämänä Wappuisissa tunnelmissa raitiovaunulla
ympäri Helsinkiä yhdessä PT:n kanssa.

Kulttuuritoimikunnan yhdessä GAYYn kanssa järjestetty
drag-ilta sujui hyvin, osallistujamäärä ollen noin 15.

Nyt alkaa olla viimeisiä hetkiä tehdä suuria
ruokatilauksia, jotta kauppa voi varautua niihin. (esim.
jos haluaa tilata tukkuhodarileipiä Vaasan leipomon
myymälästä, on ne tilattava viimeistään tänään.

Olen katsastanut läpi kiltatuotteiden määrät, minun
pitäisi vain ymmärtää kuinka teen kide.appiin
tuotemyynnin niin että siellä on monta tuotetta (kaikki
paidat ja sukat jne)

Kokoustauko ajassa 17:37.

Kokoustauko päättyy ajassa 17:46.

6.2.2. Päätösasiat
Palattiin kohdasta 6.7.1.

Poistetaan Kide.app käyttöoikeudet muilta kuin
hallituksen jäseniltä.
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Palataan kohtaan kymmenen (10) “Muut esille tulevat
asiat”.

6.3. Viestintäsektori
6.3.1. Ilmoitusasiat

Sihteeri:
Sähköpostilistoja edistetty, lista saatu tehtyä
alustavasti. Listan käyttäjät pitäisi saada excelistä,
tätä voisi tehdä kiltahuoneella yhdessä. Raatikarwa
leikattu raatilaisille, pitäisi paketoida kirjekuoriin.
En päässyt VTMK virkistäytymiseen osallistumaan,
harmittaa.

Tiedottaja: Roskapostia poistettu listoilta. Keskusteltu
Vistan ekskursion mainostamisesta killan
instagram-storyssa ja laitettu viestiä Deko-studiolle
Dekostudio -OnTour- (16.5.) tapahtuman mainostamiseen
liittyen.

6.3.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

6.4. Yrityssuhdesektori
6.4.1. Ilmoitusasiat

Yrityssuhdevastaava:
Tiilikahvit pidetty. PihlajaPro tavoitettu, ja palaveri
pidetään todennäköisesti 29.4. Haalarimyynti ei vielä
startannut, mutta pyritään käynnistämään Wapun jälkeen.

6.4.2. Päätösasiat
Ei päätöasioita.

6.5. Tapahtumasektori
6.5.1. Ilmoitusasiat

Hupimestarit:
Kiltasitseistä (7.5.2024) kokoustettu ja mainokset
laitetaan tänään jakoon. Perhekaverisitseistä
kokoustettu. Wappuspåra sujui onnistuneesti. Tilakähmyt
meni onnistuneesti, lukuunottamatta yhtä tilaa AO-päiviä
varten.

6.5.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.
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6.6. Uudet opiskelijat-sektori
6.6.1. Ilmoitusasiat

Fuksikapteenit:
Fuksipeijaiset pitäneet kiireisinä, fuksiopas ja
fuksivideo työn alla. Hallitusta pyydetty kirjoittamaan
hallitusesittelyt, AK esittelyjä lähdössä muiden
yhdistysten oppaisiin. Fuksijäynästä pitää laittaa
Instagramiin kuvia. Fuksisitsit syksyllä 19.9. joissa
hallitus on töissä. Hallitus on sitsaamassa
Fuksikiljavalla 31.8.2024.

Kansainvälisyyskapteeni:
Vastaanotettu kutsu International Student Culture
Formumiin, johon menen edustamaan kiltaa 10.5. Ollut
auttamassa KvTMK'23 international Wappusitsien kanssa.

6.6.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

6.7. Tilasektori
6.7.1. Ilmoitusasiat

Tila- ja Majavastaava:
Majasäätiö suunnittelee Ruskean neliön tekemistä,
lisäosaksi Mustaan neliöön. Majasitsit tulossa 17.5.,
joita on mainostettu alustavasti.

Palattiin kohdasta 9. Uudet jäsenet.

Keskusteltiin Kide.appin käytöstä ja sen oikeuksista
tapahtumien järjestäjille Killassa.

Palataan kohtaan 6.2. Yhteisövastaava.

6.7.2. Päätösasiat
Peräkärryn vuokraushinnastoa päivitetään ja
vuokraustoiminta aloitetaan.

6.8. Edunvalvontasektori
6.8.1. Ilmoitusasiat

Opintovastaava:
Häry- ja kurssipalaute laput levitetty. Tutkitaan
tempausta kurssipalautteista, jotta niitä saataisiin
lisää.
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PC kokous eilen. Käytiin läpi ensi vuoden
hakukriteereitä ja sisäänottokriiteereitä.

Myös Allwell kyselyssä aika laiskasti kakkoset
vastanneet, masterit vähän paremmin. Tietenkin meillä
arkkareilla menee yleisesti ottaen henkisesti huonommin
kuin muilla kouluilla. Sekä ohjelma koetaan raskaampana
kuin muissa korkeakouluissa Aallossa.

6.8.2. Päätösasiat
Ei päätösasioita.

7. Talous
Hallitus käsittelee sektorikohtaisesti mahdolliset
hyväksyttävät laskut ja ottaa tietoon muut talouteen
liittyvät asiat.

Saapuneet laskut:

Yhteisösektori:

Tuulihaukkateltat
Telttapainot 551€ (Budjetin ulkopuolinen hankinta,
erillinen rahoitus)

UO-sektori:

Tietokilta ry
Pakettiauton vuokraus Viininpunaiseen 171,50€

AYY
Viininpunaisen illan tilavuokra Pelitila Pelimanni 50€

Saapuneet kulukorvaukset:

Hallintosektori:

Aino Roiha
Vuosijuhlaedustus AYY 65€

Emilia Tattari
Vuosijuhlaedustus AYY 65€

Yhteisösektori:

Eetu Varttila
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Wappuspåran munkit 86,90€

Aaro Vanninen
Drag-illan meikit 27,97€

Maija Saari
Kiltakahvien tarvikkeita 6€

UO-sektori:

Aaro Vanninen
Iso-vaihdon ostokset 17,73€

Eliel Kytömäki
Viininpunaisen illan lauttalippu autolle 45€

Päätös: Hyväksytään saapuneet kulukorvaukset ja laskut.

8. Vuosijuhlaedustukset
Hallitus lähettää edustajia vuosijuhlille.

Ei saapuneita vuosijuhlakutsuja.

9. Uudet jäsenet
Hallitus hyväksyy uusia henkilöitä killan jäseneksi.

Varsinainen jäsen:
Eetu Siltala
Anton Ahlstedt
Miko Söderberg
Ilmari Reponen

Takautuvasti:
Olli Erlund
Tatu Pähti
Tuuli Rajalin
Kaisla Koskela
Onni Juvonen
Kajsa Lindholm

Päätös: Hyväksytään saapuneet jäsenhakemukset.

Palataan kohtaan 6.2. Tilasektori ajassa 18:34.
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10. Muut esille tulevat asiat
Hallitus käsittelee muut esille tulevat asiat.

Keskusteltiin sähköpostista, jossa kyseltiin
kampuskierroksen järjestämistä ulkomaalaisille
opiskelijoille.

11. Seuraava kokous
Hallitus päättää seuraava kokouksen ajankohdan.

Antero Heino poistuu ajassa 19:06.

Hallituksen seuraava kokous 6.5.2024 klo 15:00.

12. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päättää kokouksen ajassa 19:08.
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